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VLAAMS BELANG

Na de vergunningen heeft het stadsbestuur 
van Kortrijk nu ook de erkenning van de 
Kortrijkse moskeeën en koranscholen goed-
gekeurd. Daarmee zetten ze de subsidiesluis 
open en kan ons belastinggeld richting de 
islam beginnen stromen. 

Hoewel de moskee aan de Stasegemsestraat 
een zware bouwovertreding beging en er 
ernstige vragen gesteld kunnen worden bij 
de brandveiligheid wordt door het Kortrijkse 
stadsbestuur al jaren een oogje dichtgekne-
pen. Bovendien keurden ze de vergunning 
voor een tweede moskeegebouw aan de 
Brugsesteenweg goed met dank aan N-VA, 
Team Burgemeester (Open VLD) en Vooruit, 
maar ook met de steun van de teloorgaan-
de CD&V. Met een oppervlakte van meer 
dan 5.000 vierkante meter en een budget 
van meer dan vijf miljoen euro wordt het 
de grootste moskee met Koranschool van 
Vlaanderen en dat midden in een woonwijk, 
in het hart van onze Guldensporenstad. 

BERGEN GELD VAN DE BELASTINGBETALER 

Nu de vergunningen werden goedgekeurd, 
moet, volgens de politici in het stadshuis, 
ook het belastinggeld beginnen te rollen. Dat 
gebeurt door de moslimgemeenschap, 'Atta-
qwa' genaamd, officieel te gaan erkennen. 
De erkenning zorgt ervoor dat de Kortrijkse 
moskeeën en koranscholen voortaan ook be-
lastingcenten zullen ontvangen. Een erkende 
moskeegemeenschap heeft immers recht op 
provinciale subsidies en door de federale 
overheid betaalde imams. De Kortrijkzaan 

krijgt dus niet alleen een mega-moskee door 
de strot geduwd, maar zal er jaarlijks ook 
nog eens voor mogen meebetalen. 

BUITENLANDSE INVLOED EN FINANCIERING 

Na de bloedige islamitische terreuraansla-
gen in Zaventem en Maalbeek, met 33 do-
den en 340 gewonden, werden de erken-
ningen van geloofsgemeenschappen een 
tijdlang stilgelegd. Het werd immers duide-
lijk dat de greep van buitenlandse mogend-
heden en organisaties op de moskeeën in 
Vlaanderen een reële bedreiging vormt. 
Radicale islamitische regimes beïnvloeden 
en financieren de moslimgemeenschap in 
dit land. 

MILJOENEN MAAR GEEN TRANSPARANTIE 

Waar de vele miljoenen voor de Kortrijkse 
mega-moskee vandaan komen, weet nie-
mand, behalve de Kortrijkse moskeege-
meenschap zelf natuurlijk. Die verschaft 
echter geen enkele transparantie over de 
miljoenenfinanciering van de moskee aan 
de Brugsesteenweg. In hun meerjarenplan 
rekenen de Kortrijkse moslims jaarlijks op 
12.000 euro aan giften. Dat zijn natuurlijk 
geen miljoenen. Minstens bestaat het ver-
moeden van buitenlandse financiering en 
hoewel het stadsbestuur van Kortrijk daar-
toe wettelijk de mogelijkheid had, hebben 
de verantwoordelijke politici het giftenre-
gister van de moskee niet ingekeken. Als 
struisvogels steken ze bewust hun kop in 
het zand. 

GOEDGEKEURD DOOR STADSBESTUUR, 
CD&V EN N-VA

In de Kortrijkse gemeenteraad lieten Team 
Burgemeester (Open VLD) en Vooruit alleen 
hun moslimverkozenen het hoge woord voe-
ren en vervolgens keurden de overige ge-
meenteraadsleden de erkenning blindelings 
goed. De CD&V-fractieleidster kon niet ach-
terblijven, deed er nog een schepje bovenop 
en zei: “Daar zijn wij, als CD&V, helemaal 
voor. Wij hebben de komst van die nieuwe 
moskee steeds gekoppeld aan de aanvraag 
tot erkenning en dat die hier nu ligt, is voor ons 
positief!” N-VA deed zelfs de moeite niet om 
het woord te nemen en keurde de subsidiëring 
kritiekloos goed. Zo gaat dat in Kortrijk.

GEEN BELASTINGGELD VOOR ISLAMISERING

Wij willen dat er een subsidiestop komt voor mos-
keeën, koranscholen en islamitische verenigingen. 
Het Vlaams Belang kant zich tegen elke overheids-
financiering van de islam. De ervaring heeft name-
lijk voldoende aangetoond dat die subsidies geen 
enkele garantie bieden op gematigdheid of 
integratie. Ons belastinggeld mag niet 
misbruikt worden om onze stad verder 
te islamiseren. 

Kortrijk is voor ons een Vlaamse stad 
met een belfort en kerken en géén stad 
van minaretten en moskeeën.

Wouter Vermeersch 
Volksvertegenwoordiger
Fractieleider Kortrijk
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KORTRIJK

GEEN SUBSIDIES
VOOR KORTRIJKSE MOSKEEËN EN KORANSCHOLEN!

EERST ONZE MENSEN | VOORJAAR 2023 |KORTRIJK.VLAAMSBELANG.ORG

HET VLAAMS BELANG IN KORTRIJK!
ZWIJG OOK NIET LANGER EN VERSTERK

Het Vlaams Belang is immers de enige partij die spreekt waar anderen zwijgen.
Contacteer Wouter via wouter.vermeersch@vlaamsbelang.org of 0485/66.07.80
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Iedere stad en gemeente in Vlaanderen 
stelt een mobiliteitsplan op, behalve Kort-
rijk. Zo’n mobiliteitsplan is nodig om be-
slissingen over het verkeer te kaderen in 
een groter plan. “Opnieuw is duidelijk 
dat 'Schepen Velo' een mobiliteitsbeleid in 
onze stad voert naar eigen goeddunken. Er 
zit helemaal geen overlegd plan achter”, 
zegt Ryheul. “De wil van 'Schepen Velo' 
blijkt gewoon wet te zijn. N-VA en Team 
Burgemeester staan erbij en kijken ernaar.” 

Ondertussen blijft ‘Schepen Velo’ koppig 
en eigengereid, drastische ingrepen door-
voeren. “Van een binnenstad en deelge-
meenten vol fietsstraten en zones 30, over 
sterk gestegen parkeertarieven en het ver-
minderen van parkeerplaatsen tot het wij-
zigen van eenrichtingsstraten volgens de 
waan van de dag en het knippen van brug-

gen zonder overleg met buurtbewoners. 
En dan hebben we het nog niet over het 
uitrollen van ingrijpende circulatieplannen. 
'Schepen Velo' doet dat allemaal zonder 
ruimte voor inspraak en zonder grondige 
gesprekken aan te gaan met bewoners, 
handelaars en andere belanghebbenden. 
Dat de Kortrijkse mobiliteitsschepen een 
grondige hekel heeft aan inspraak is onder-
tussen alom gekend en hiermee nog maar 
eens bevestigd”, stelt Ryheul vast. 

“We weten wat Weydts’ einddoel is voor 
onze stad en dat gaat veel verder dan 
een maandelijkse autovrije zondag. Hij 
wil van Kortrijk een autoloze stad maken 
waar geen enkele wagen nog welkom is, 
met uitzondering van de doorgangen van 
en naar de ondergrondse parkings. En in 
de deelgemeenten wil hij rijden zoveel 

Ondanks herhaalde aankondigingen heeft de mobiliteitsschepen van Kortrijk aan de gemeenteraad laten weten dat er deze legislatuur 
geen mobiliteitsplan komt. Carmen Ryheul (Vlaams Belang), die 'Schepen Velo' van de socialisten herhaaldelijk ondervroeg over het 
beleidsplan, is niet verrast: “Van het zoveelste uitstel komt uiteindelijk afstel”. 

De European Disability Card is een offici-
ele kaart, uitgereikt door de instellingen be-
voegd voor personen met een beperking. 
De kaart toont aan dat de houder een zicht-
bare of onzichtbare beperking heeft en be-
vordert ook de toegang van deze personen 
tot cultuur, sport en vrijetijdsbesteding. Op 
de gemeenteraad van 18 november 2019 
stelde raadslid Liesbeth Vercaemst al een 
mondelinge vraag aan het stadsbestuur 
welke bijkomende voordelen konden wor-
den gekoppeld aan de EDC-kaart. Op dat 
moment waren enkel de Stadsschouwburg, 

zwembad LAGO Weide en Kinepolis in 
Kortrijk partners van de kaart. Het stads-
bestuur hoorde het aanvankelijk donderen 
in Keulen, maar het Vlaams Belang hield 
vol. In de loop van dit jaar wordt de kaart 
in heel Zuid-West-Vlaanderen verder uitge-
rold en dat is een goede zaak. “Deze kaart 
is immers niet enkel een kortingskaart,” ver-
volgt Vercaemst, “maar ze is ook belangrijk 
in het contact met verschillende hulpdien-
sten, ziekenhuizen of welzijnsdiensten. Zo 
kunnen mensen met bijvoorbeeld autisme 
overprikkeld raken tijdens een interventie 

Vlaams Belang Kortrijk werd in 2019 gecontacteerd door de Vlaamse initiatiefnemer achter de European Disability Card (EDC), een kaart 
die voordelen toekent aan en de communicatie bevordert met mensen met een beperking. Liesbeth Vercaemst (Vlaams Belang) 
ging ermee aan de slag en ondervroeg het Kortrijks stadsbestuur om meer erkenning en bekendheid te geven aan de European Disability 
Card (EDC). Met succes. Eind 2022 organiseerde W13, de vereniging van de 14 OCMW's en het CAW van Zuid-West-Vlaanderen, een 
persmoment over de regionale uitrol van deze EDC-kaart. “Het heeft even geduurd, maar wij zijn tevreden dat deze kaart beter zal wor-
den gepromoot in Zuid-West-Vlaanderen en beter bekend zal worden gemaakt bij het grote publiek. Niet alleen voor de voordelen die 
verbonden zijn aan de kaart, maar ook voor de meerwaarde bij interventies van onze hulpdiensten”, reageert Vercaemst. 

mogelijk bemoeilijken. De auto wordt zo 
tot vijand van Kortrijk en deelgemeenten 
verklaard. Vanzelfsprekend dat hij voor 
de verkiezingen geen kleur wil bekennen. 
Maar dat is zonder het Vlaams Belang 
gerekend. We zullen ons blijven verzet-
ten tegen dit onvervalst autopestbeleid 
en onze campagne 'stop auto-pesten' in 
aanloop van de verkiezingen verderzet-
ten. Het Vlaams Belang pleit voor een om-
mezwaai in het Kortrijkse 
mobiliteitsbeleid waar 
er wél nog plaats is 
voor de auto, met 
uiteraard voldoen-
de aandacht voor 
voetgangers, fiet-
sers en het open-
baar vervoer”, be-
sluit Ryheul. 

en daartoe is deze kaart een uniek middel 
om zijn of haar beperking aan te tonen bij 
de nooddiensten. Het is belangrijk dat er nu 
een communicatiestrategie 
wordt opgezet richting 
de ziekenhuizen, de 
lokale politie en de 
brandweerzone 
zodat zij goed op 
de hoogte zijn van 
het bestaan van de 
kaart.”

“MEER RECHTEN VOOR 
KORTRIJKZANEN MET 
EEN BEPERKING!”

“SCHEPEN VELO’S
WIL IS WET!” 
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Steden en gemeenten kunnen voortaan zelf 
flitsen en daar wil Kortrijk dus stevig munt 
uit slaan. Vermeersch vroeg en kreeg een 
nieuwe detailberekening van de financieel 
directeur van Stad Kortrijk: “De tactiek in 
Kortrijk is ondertussen bekend: eerst overal 
zones 30 invoeren en daarna maximaal 
gaan flitsen. Vanaf 2023 wil het stads-
bestuur ruim 1,5 miljoen euro per jaar (u 
leest het goed: per jaar) bijeen flitsen. Er 
zullen drie camera’s worden ingezet, die 
elk jaarlijks maar liefst 7.500 vaststellin-
gen moeten opleveren. Flitsen aan de lo-
pende band dus. Het stadsbestuur rekent 
overigens goed door met een fikse gemid-
delde boete van 70 euro. Dat maakt 1,575 
miljoen euro (n.v.d.r. 3 camera’s x 7.500 
vaststellingen per camera x 70 euro per 
vaststelling). Het stadsbestuur verwacht dat 
daarvan 15 procent (236.250 euro) nooit 
betaald zal worden, bijvoorbeeld door 
buitenlanders, een gekend probleem. Bo-

vendien wordt rekening gehouden met een 
jaarlijkse kost voor personeel, verzending 
en software van 307.834,21 euro. Waar-
door het stadsbestuur netto nog ruim 1 mil-
joen euro per jaar wil overhouden van die 
enorme berg flitsboetes.”

PLATTE FINANCIËLE OPERATIE 

“De inkomsten komen niet in een apart 
fonds terecht, maar in de gewone midde-
len. Er worden door de extra inkomsten ook 
geen nieuwe of bijkomende investeringen 
in verkeersveiligheid gepland, het gaat dus 
om een platte financiële operatie. Als ver-
keersveiligheid het einddoel zou zijn, dan 
zouden de inkomsten jaar na jaar sterk 
moeten dalen omdat inwoners en bezoekers 
hun rijgedrag aanpassen. Niets blijkt min-
der waar, want het stadsbestuur voorziet in 
de cijfers slechts een daling van inkomst van 
zo’n 10 procent”, vervolgt Vermeersch. 

Flits en uw geld zit in de stadskas. 1.575.000 euro, dat is het bedrag dat het stadsbestuur van Kortrijk bijeen wil flitsen om het steeds gro-
ter wordend gat in de Kortrijkse financiën op te vullen. Dat blijkt uit het antwoord op vragen van fractieleider Wouter Vermeersch 
(Vlaams Belang). “Wij zijn met het Vlaams Belang een groot voorstander van meer verkeersveiligheid, maar daarmee heeft het jammer 
genoeg niets te maken. Met het dichtrijden van het gat in de lekgeslagen stadskas des te meer”, reageert Vermeersch. 

Het stadsbestuur trok 50.672,50 euro van 
de stadskas uit om een nieuwjaarsreceptie 
te organiseren op zaterdag 7 januari 
2023. Het stadsbestuur 'trakteer-
de' de aanwezige Kortrijkse be-
lastingbetalers met hun eigen 
belastinggeld op onder an-
dere hamburgers. En zoals 
begin 2020 werd er ook nu 
weer 'halal' en 'koosjer' ge-
serveerd "om mensen over 
nationaliteiten heen te ver-
enigen". 'Halalburgers' zijn 
hamburgers bereid volgens 
islamitische voorschriften, terwijl 
'koosjer' dan weer voldoet aan de 
Joodse spijswetten. 

Na vragen van Wouter Vermeersch (Vlaams 
Belang) werd echter de ware bedoeling van 
het stadsbestuur duidelijk: “Er werden ruim 
600 halal kippenhamburgers besteld tegen-
over 1.200 rundshamburgers. Daartegen-
over werden slechts 50 koosjere kabeljauw-

burgers besteld. Maar er werd geen enkele, 
maar dan ook geen één 'koos-

jerburger' genuttigd! Wat 
duidelijk aantoont dat 

koosjer erbij werd ge-
sleurd als een voor-
wendsel om halal te 
kunnen serveren. 
Een schaamlapje 
dus, om opnieuw 
plat op de buik te 
kunnen gaan voor 

de islamitische voor-
schriften”, stelt Ver-

meersch vast.  

“Dat een stadsbestuur van 
liberalen en N-VA voor een nieuw-

jaarsreceptie meestapt in religieuze en 
dieronvriendelijke voorschriften is voor ons 
onaanvaardbaar. Een stadsbestuur hoort 
zich niet in de laten met religie. Boven-
dien hebben heel wat Kortrijkzanen een 
kippenburger genuttigd onwetend dat het 

Het stadsbestuur van Team Burgemeester (Open VLD), N-VA en Vooruit in Kortrijk heeft, net als in 2020, op de nieuwjaarsbijeenkomst voor 
inwoners hamburgers aangeboden die werden onderworpen aan dieronvriendelijke en religieuze voorschriften. Er werden maar liefst 600 
'halalburgers' geserveerd van onverdoofd geslacht kippenvlees uit Ierland. Tientallen 'koosjerburgers' werden gewoon weggegooid. 

HEBT U ONGEWILD EEN DIERONVRIENDELIJKE 
'HALALBURGER' GEKREGEN OP DE NIEUWJAARSRECEPTIE?

VERKEERSVEILIGHEIDSFONDS 

Vlaams Belang Kortrijk pleit voor een apart 
verkeersveiligheidsfonds in Kortrijk. “Als 
het stadsbestuur haar plannen toch wil 
doorzetten dan moeten de middelen voor 
het Vlaams Belang in een apart verkeers-
veiligheidsfonds komen. En als dat niet mo-
gelijk blijkt, moeten de inkomsten zichtbaar 
aanleiding geven tot een miljoen euro aan 
bijkomende investeringen in verkeersveilig-
heid, vooral dan aan de schoolomgevin-
gen. Ook veel fiets- en 
voetpaden in de stad 
en deelgemeen-
ten liggen er nog 
steeds erbarmelijk 
bij!”, besluit Ver-
meersch. 

“STADSBESTUUR KORTRIJK 
WIL VOOR RUIM 1,5 
MILJOEN EURO PER
JAAR GAAN FLITSEN”

om halal ging. Het halalcertificaat dat wij 
opvroegen, toont aan dat het kippenvlees 
van de hamburgers werd geïmporteerd uit 
Ierland, waar miljoenen dieren nog steeds 
op barbaarse wijze onverdoofd worden 
geslacht. Het feit dat het stadsbestuur de 
'halalburgers' in Ierland ging kopen om de 
Vlaamse regelgeving rond rituele slachtin-
gen te omzeilen maakt het nog schrijnen-
der”, zegt Vermeersch. “Maar het is vooral 
de wereld op zijn kop. Niet de Kortrijkza-
nen en de stadswerking moeten zich aan-
passen, maar wel de nieuwkomers aan 
onze gewoontes en gebruiken. Waarom 
kunnen de Kortrijkse moslims niet smullen 
van een 'veggie'- of 'veganburger'? Die 
zijn gegarandeerd diervriendelijk en vrij 
van religie of levensbeschouwelijke keuze! 
We konden vaststellen dat meer dan de 
helft, 400 'veggieburgers' en ruim 150 've-
ganburgers' niet werden genuttigd en dus 
rijp waren voor de vuilbak. In deze tijden 
een onverantwoorde verspilling”, besluit 
Vermeersch. 
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Het Vlaams Belang heeft de wind in de zeilen. Dat 
komt niet uit de lucht gevallen: het is het resultaat 
van het harde werk van onze lokale vrijwilligers die 
bouwen aan een betere toekomst voor onze mensen. 
Ook in uw gemeente. Voor u.

U verdient beter. Het moet afgelopen zijn met de 
torenhoge belastingen waarvoor u niets terugkrijgt. 
Ofwel: Ellenlange wachtlijsten in de zorg. Gebrekki-
ge kinderopvang. Een justitie die niet rechtvaardig is. 
Open grenzen die onze sociale zekerheid blijvend 
onder druk zetten.

Dag in dag uit tonen de partijen die de plak zwaai-
en aan – van N-VA tot Groen – dat ze niet bezig 

zijn met het welzijn van onze mensen, maar vooral 
met de volgende verkiezingen. Het vertrouwen in de 
politieke elite lag dan ook nog nooit zo laag. Onze 
mensen willen een partij die naar hen luistert. Een 
partij die zowel voor als na de verkiezingen hetzelf-
de zegt en doet. Die partij, dat is het Vlaams Belang.

Het Vlaams Belang is een consequente partij. Wij 
zeggen waar het op staat. Uiteraard over onze 
kernthema’s zoals immigratie, onveiligheid en het 
communautaire, maar ook over tal van andere 
onderwerpen, zoals economie, mobiliteit, gezinspo-
litiek …

De rode draad doorheen ons verhaal is dat wij 
kiezen voor rechtvaardigheid. Dat wil zeggen: de 
Vlaming moet krijgen wat hij verdient. Wie werkt, 
moet beloond worden. Wie in de problemen komt, 
moet geholpen worden. Wie een dagje ouder wordt, 
moet zonder zorgen van zijn of haar oude dag kun-
nen genieten. Dat is het Vlaanderen waar wij voor u 
voor willen strijden.

Maar dat kunnen we niet alleen. Wij hebben u nodig 
om samen met ons het verschil te maken. Dat kan op 
verschillende manieren: mee nadenken over stand-
punten, maar ook mee � yeren op de markt of even-
tueel zelfs lokaal mee op een lijst staan en zorgen 
dat het Vlaams Belang ook in uw gemeente sterk(er) 
staat. Wilt u zelf ook de mouwen opstropen? Aarzel 
dan vooral niet langer en sluit u aan. Liever vandaag 
dan morgen, want het is alle hens aan dek!

Ander en beter is werkelijk mogelijk! Word 
daarom nu lid van het Vlaams Belang via 
www.vlaamsbelang.org/lidworden of scan 
de QR-code met uw bankapp.
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